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Referat 
 
 
 
Emne:  Campusrådsmøde Esbjerg 3:4 
Dato og tidspunkt:  Onsdag 29. september 2021 kl. 10-12  
Sted:   SDU Esbjerg, mødelokale Stormen 
Til stede: Torben Munk Damgaard, Jesper Bo Nielsen, Klaus 

Levinsen, Birgit Jahn, Ditte Bjerrisgaard Bundesen, Egon 
Noe, Gabriele Berg-Beckhoff, Inge Hansen, Jacob 
Krummes 

Afbud fra: Jens Ringsmose, Annemari Svendsen, Arne Feddersen, 
Claus Trap Christensen, Gitte Bach Markussen, Lars 
Tiedemann, Pernille Tanggaard Andersen, Emma Kjær 
Pedersen (fv Folkesundhedsvidenskab), Laura Nørgaard 
Lehnsted (fv Folkesundhedsvidenskab), Louise Pedersen 
Mose (fv Idræt), Sara Falkenberg Loklindt (fv HA og 
cand.merc.) 

Referent:  Ane Line Søndergaard 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af referat fra mødet 09-06-2021 
3. Ibrugtagning af ny bygning – igangværende opgaver 
4. Kort nyt fra enhederne 
5. Eventuelt 

 

 

Ad 1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt.  

 

Ad 2. Godkendelse af referat fra mødet 09-06-2021 

Godkendt. 

 

Ad 3. Ibrugtagning af ny bygning – igangværende opgaver v/Torben 

• Nogle kontorer har udfordringer med varm luft fra lysgårdene om sommeren. 

Teknisk Service er opmærksomme på problemet. Alle skal melde ind til dem på 

8888 med angivelse af by, lokale og tidspunkt, hvis de oplever for meget varme 

mv. 

  



 
 

   
 

Side 2 

• Diskretionsfolie er bestilt hos Teknisk Service som dette eksempel: 

 

• Fotostater til mødelokalerne er bestilt hos Teknisk Service som dette eksempel: 

 

  



 
 

   
 

Side 3 

• En markering af indgang A som i dette eksempel er ønsket, men afventer 

byggesagens afslutning og overblik over økonomi.  

 

Campusrådet ønsker en yderligere markering af denne indgang så den lever op til 

at være SDU Esbjergs hovedindgang: Der ønskes en mere åben indledning til 

døren, og det behøver ikke være bygget op i beton. 

• Infoskærme er bestilt hos Teknisk Service til ophængning ved indgang A og B med 

intern info om events samt info om hvilken undervisning og møder der foregår i 

hvilke lokaler. 

• Fysiske opslagstavler er bestilt hos Teknisk Service til ophængning ved indgang A 

og evt. flere steder. 

• Brug af det grønne område syd for vores bygning: Møde med Teknisk Service 

afventer byggesags afslutning. Medarbejdere og studerende opfordres til at søge 

SDG-midler til nyttehaver og andet. Det er kommunens plan at fjerne bevoksningen 

i det sydøstlige hjørne ud mod Degnevej, så det åbnes op og forbindes mere med 

området på den anden side af Degnevej. 

• Status på rygning: Ane Line spørger Lounge 81 om status. Hvis det viser sig at 

være et problem, sættes evt. skilt op i samarbejde med Teknisk Service. 

 

Ad 4. Kort nyt fra enhederne 

Temaet for dette punkt blev bla., hvordan vi sikrer studiepladser i Esbjerg. Der har været et 

dårligt optag i år. En del af diskussionen er, at 900 studiepladser skal flyttes ud fra SDU 

Odense pr. år inden for den kommende årrække. Der laves 5-års status. 

• Egon: CLF og SEBE har fået nye hjemmesider, og de håber det giver et bedre 

vindue mod eksterne. Det er nemlig generelt svært at brænde igennem.  



 
 

   
 

Side 4 

• Ditte: Kommunikation er i dialog med målgruppen, om der kan laves lokale 

indsatser for at forbedre optaget. Kommunikation beder rektoratet om at 

genbesøge princippet om ikke at markedsføre i bybilledet. 

• Klaus: Ønsker mere markedsføring i tråd med den grønne omstilling, som er 

gennemgribende for Esbjerg og for Esbjergs brandstrategi. 

• Torben: Cultural Sociology og Miljø- og ressourcemanagement er blevet 

dimensioneret pga. høje ledighedstal. Det betyder op til 30% færre optagne på de 

to uddannelser. Vi skal kigge på, om vi har uddannelser som understøtter den 

grønne omstilling. Men det har ikke noget at gøre mod dimensionering. Vi kan 

forsøge at tage det op politisk, men det er svært at argumentere for mere 

universitetsuddannelse i Esbjerg, da vi jo er lykkedes med Jura og Medicin. 

Der arbejdes stadig på Jura i Esbjerg, evt. med en supplering af HA jur. og cand. 

merc. jur., som passer til underviserkompetencer og rekrutteringsgrundlaget i 

Esbjerg. Vi skal også kigge på, om der er en sundhedsvinkel på Jura. SUND bliver 

ikke ramt af dimensionering i denne omgang. 

• Gabi: På SUND er de er glade for at være tilbage og glædes over det nye 

kontormiljø sammen med CMSS. De arbejder bla. med at knytte bedre til SVS og 

UC SYD. 

• Klaus: Det er positivt både for ansatte og studerende at tage de nye faciliteter i 

brug. Dejligt at undervisning, studieområder og forskning er samlet, og det giver 

allerede nu et løft ift. den gamle campus. Der er potentiale her for flere aktiviteter. 

Han håber på mere aktivitet i studenterforeninger på tværs af uddannelserne. Der 

er store udfordringer med at kommunikere til de studerende med relevante events. 

Ditte og Aneline: Der er om få uger et nyt eventmodul på vej til mitSDU som man 

kan linke til. 

• Birgit: Der er glæde over det nye studiemiljø: HA-studerende er nu pludselig glade 

for mellemtimer, fordi de nu kan bruge dem bedre i huset. Der er universitetspris 2. 

november og åbent hus 26. februar. 

• Inge: Studerende skal sørge for at have styr på deres opkobling på eduroam. 

 

Ad 5. Eventuelt 

- - 
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